
KOMISIA ÚZEMNÉHO A STRATEGICKÉHO PLÁNOVANIA, ŽIVOTN ÉHO PROSTREDIA A VÝSTAVBY
Mestského zastupiteľstva hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy

Zápisnica zo  zasadnutia Komisie územného a strateg ického plánovania, životného prostredia
a výstavby MsZ konaného d ňa  12. 11. 2012

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny,
ďalej: Ing. Petra Nagyová Džerengová (námestníčka), Ing. arch. Ingrid Konradová (hlavná architektka), Ing. Anna Galčíková
(vedúca oddelenia mestskej zelene), Ing. Peter Michalička (vedúci oddelenia miestnych daní a poplatkov), Ing. Magdaléna
Krajčiová (oddelenie životného prostredia), PhDr. Eva Riečanská (Komunita Zelené mesto), Peter Vittek (OZ Utópia), Ing. Juraj
Melichár (Komunita Zelené mesto).

Začiatok rokovania: 15:00 h.

PROGRAM

1. Návrh všeobecne záväzného nariadenia hlavného me sta SR Bratislavy o miestnom poplatku za komunálne o dpady a
drobné stavebné odpady a o zmene a doplnení všeobec ne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej
republiky Bratislavy č. 12/2001 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobn ými stavebnými odpadmi na území
hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy v zne ní neskorších predpisov
Spracovateľ: Ing. Peter Michalička (oddelenie miestnych daní a poplatkov)

2. Problematika mestskej zelene - návrhy opatrení a systémové riešenia
Spracovateľka: Ing. Katarína Šimončičová (členka komisie)

3. Informácia o obchodnej verejnej sú ťaži na cykloštadión
Spracovateľ: Michal Muránsky (predseda komisie)

4. Riešenie uzemných rozhodnutí v stabilizovaných ú zemiach
Spracovateľ: Michal Muránsky (predseda komisie)

5. Rôzne

Zasadnutie komisie viedol Michal Muránsky.

Členovia komisie odhlasovali program s vyňatím bodu 4 (preložený na budúce rokovanie komisie):
prítomní: 8, za: 8, proti: 0, zdržal sa: 0.

K bodu 1:
Návrh všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta  SR Bratislavy o miestnom poplatku za komunálne odpa dy a
drobné stavebné odpady a o zmene a doplnení všeobec ne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej re publiky
Bratislavy č. 12/2001 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a drobn ými stavebnými odpadmi na území hlavného mesta
Slovenskej republiky Bratislavy v znení neskorších p redpisov
Spracovateľ: Ing. Peter Michalička (oddelenie miestnych daní a poplatkov)
Spracovateľ Ing Michalička predloží vyhodnotenie pripomienok k návrhu na zasadnutí komisie dňa 3. 12.

Uznesenie:
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby odporúča MsZ schváliť všeobecne záväzné
nariadenie hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady
a o zmene a doplnení všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy č. 12/2001 o nakladaní
s komunálnymi odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi na území hlavného mesta Slovenskej republiky Bratislavy v znení
neskorších predpisov  s účinnosťou dňom 1. januára 2013.

Hlasovanie:
prítomní: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0.
Uznesenie bolo prijaté.
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K bodu 3:
Informácia o obchodnej verejnej sú ťaži na cykloštadión
Spracovateľ: Michal Muránsky (predseda komisie)

Predseda informoval o stretnutí zástupcov politických klubov u námestníčky Ing. Kimerlingovej: tá uviedla, že 15. 11. bude nové
stretnutie, ktorého sa zúčastnia odborné zložky magistrátu s cieľom špecifikovať podmienky súťaže.

Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby berie na vedomie ústnu informáciu.
Hlasovanie:
prítomní: 14, za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0.

K bodu 5.1:
Dočasná mobilná betonáre ň EURO BETON, predmostie APOLLO, Bratislava - Petržalka

Členka komisie Ing. arch. Pätoprstá upozornila členov komisie na investičný zámer na stavbu komerčnej betonárky v Petržalke,
ktorá sa teraz posudzuje z hľadiska životného prostredia. Spochybnila uvedené parametre dočasnosti, uviedla rozpor s územným
plánom.

Uznesenie:
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby žiada primátora o vysvetlenie súladu investičného
zámeru Dočasná mobilná betonáreň EURO BETON, predmostie APOLLO, Bratislava – Petržalka s územným plánom, s termínom
na budúce zasadnutie komisie dňa 3. 12.

Hlasovanie:
prítomní: 15, za: 15, proti: 0, zdržal sa: 0.
Uznesenie bolo prijaté.

K bodu 5.2:
Správa o realizácii participatívneho rozpo čtu v roku 2012
Participatívny rozpo čet – návrh priorít a alokácií na rok 2013
Spracovateľ: Ing. Michal Feik

Uznesenie:
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby berie na vedomie predložené materiály Správa
o realizácii participatívneho rozpočtu v roku 2012 a Participatívny rozpočet – návrh priorít a alokácií na rok 2013.

Hlasovanie:
prítomní: 14, za: 14, proti: 0, zdržal sa: 0.
Uznesenie bolo prijaté.

K bodu 5.3:
Poslanec Budaj žiada účasť odborných zložiek magistrátu na zasadnutiach komisie. Otázka smerovala k súťaži na rekonštrukciu
Starého mosta. Poslanec Fiala namieta nadštandardnosť požiadavky automatickej účasti bez riadne predložených materiálov.
Hlavná architektka uviedla, aby jednotlivé témy boli v predstihu písomne zaslané príslušným oddeleniam magistrátu.

Uznesenie:
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby žiada o účasť vedúcich odborných pracovníkov
z oddelenia územného plánovania, oddelenia životného prostredia alebo nimi poverených osôb na zasadnutiach komisie.

Hlasovanie:
prítomní: 14, za: 11, proti: 0, zdržal sa: 3.
Uznesenie bolo prijaté.

K bodu 5.4:
Členka komisie Ing. Šimončičová informovala členov komisie s protestom prokurátora proti vydanému záväznému stanovisku hl.
mesta k investičnej činnosti Podzemný parkovací dom a mestský park – Kollárovo ná mestie.

Uznesenie:
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby  žiada primátora, aby vyhovel protestu prokurátora
v plnom rozsahu (voči záväznému stanovisku hl. mesta na stavbu Podzemný parkovací dom a mestský park – Kollárovo námestie)
v zákonom stanovenej lehote.
Predseda vyjadril znepokojenie nad tým, že tak závažné veci sa riešia v bode rôzne bez možnosti naštudovania materiálov.
Hlasovanie:
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prítomní: 14, za: 13, proti: 0, zdržal sa: 1.
Predseda komisie sa zdržal hlasovania.
Uznesenie bolo prijaté.

K bodu 5.5:
Poslanec Budaj sa vrátil  k téme rekonštrukcie Starého mosta. Hlavná architektka odporučila prizvať hlavného dopravného
inžiniera.
Dom na Belavého ul . rozprúdil diskusiu o postupoch stavebného úradu MČ Bratislava-Staré mesto, Krajského pamiatkového
úradu a hlavného mesta.

Uznesenie:
Komisia územného a strategického plánovania, životného prostredia a výstavby  sa obracia na primátora, aby konal vo veci
dodržiavania zákona pri stavbe architekta p. Fischera na Beblavého ul.

Hlasovanie:
prítomní: 13, za: 13, proti: 0, zdržal sa: 0.
Uznesenie bolo prijaté.

K bodu 2:
Problematika mestskej zelene - návrhy opatrení a sys témové riešenia
Spracovateľka: Ing. Katarína Šimončičová (členka komisie)

Uvedený materiál odprezentovala členka komisie Ing. Šimončičová. Vedúca oddelenia mestskej zelene Ing. Galčíková oznámila,
že vytvorí pracovnú skupinu spolu s mestskými časťami, ktorej činnosť bude smerovať k potrebným legislatívnym zmenám.
Znovuvytvorenie organizácie typu ZARES je t. č. pravdepodobne nereálne, oznámila námestníčka Ing. Nagyová Džerengová.
Ďalšiu diskusiu a stanoviská k tejto téme predložil predseda na najbližšie zasadnutie komisie dňa 3. 12.

Ukončenie zasadnutia Komisie územného a strategického plánovania MsZ o 18.00 h.

Michal Muránsky, v. r.
predseda komisie

Zapísala:
Eva Rifliková, tajomníčka komisie


